
Федеральное государственное бюджетное образовательное учреждение высшего образования
«Уфимский государственный институт        искусств имени Загира Исмагилова»
Открытый международный фестиваль-конкурс по курсу фортепиано для музыкантов разных специальностей «Классика и Нью-эйдж для фортепиано», посвящённый сохранению культурного наследия народов Мира. 
Учредитель:
Уфимский государственный институт искусств имени Загира Исмагилова, кафедра общего курса фортепиано.
ОБЩИЕ ПОЛОЖЕНИЯ
1. Целью проведения 6 Открытого международного фестиваля-конкурса по курсу фортепиано является привлечение внимания к курсу фортепиано, определение его значимости в учебном процессе, повышение качества преподавания, творческое взаимодействие и укрепление связей между музыкальными учебными заведениями республики, регионов России и зарубежья. 2. Конкурс пройдет 24-25июня 2022 г. в Камерном зале Уфимского государственного института искусств им. ЗагираИсмагиова.
УСЛОВИЯ УЧАСТИЯ
В конкурсе могут принять участие учащиеся детских музыкальных, средних специальных и высших учебных заведений республики, регионов России и зарубежья, для которых инструмент фортепиано не является основным.
ПРОГРАММА:
Необходимо исполнить 2 разнохарактерные пьесы, сольно или в ансамбле, в трёх форматах, на выбор: 1) Классика 17-21 вв.; 2)Авангард (композиторы 20-21 вв.; 3)Авторские композиции, аранжировки, транскрипции, саундтреки. Общая продолжительность звучания - 10-15 минут. (Для конкурса видеозаписей,сделанных в 2022 году, принимаются ссылки на ютуб-канал). 
Конкурс проводится по следующим возрастным категориям:
I возрастная группа: ДМШ, школы искусств.
II возрастная группа: студенты училищ, колледжей, средних специальных учебных заведений.
[bookmark: _GoBack]III возрастная группа: студенты, магистранты, аспиранты ВУЗа.
IV возрастная группа: преподаватели.
ФИНАНСОВЫЕ УСЛОВИЯ
Установлен организационный взнос за участие в конкурсе 350 руб. с участника
Оплата производится онлайн по реквизитам организации.
ЖЮРИ КОНКУРСА
Жюри фестиваля-конкурса формируется из профессорско-преподавательского состава кафедры общего курса фортепиано Уфимского государственного института искусств имени Загира Исмагилова.
НАГРАЖДЕНИЕ
Жюри конкурса оставляет за собой право присуждать не все звания лауреатов, отмечать специальным призом исполнение отдельных произведений. 
Все участники фестиваля-конкурса будут награждены дипломами.
По итогам фестиваля-конкурса состоится Круглый стол для преподавателей и Концерт призёров фестиваля. Преподаватели учеников-обладателей Гран-При и лауреатских мест награждаются благодарственными письмами.
*** При неблагоприятной эпидемиологической обстановке) допускается предоставление видеозаписи выступления участника. 
ОБРАЗЕЦ ЗАЯВКИ НА УЧАСТИЕ В ФЕСТИВАЛЕ-КОНКУРСЕ:
1. Фамилия, имя участника, возраст (оригиналы документов - свидетельство о рождении или паспорт - предъявляются при регистрации); Фото (любого формата jpeg);
2. Полное наименование образовательного учреждения, адрес, тел./факс;
3. Возрастная группа, отделение, курс, основная специальность;
4. Ф.И.О. педагога (полностью); конт. телефон;
5. Программа (с указанием хронометража).
6. Формат участия (очно/по видеозаписи).
ВНИМАНИЕ:
каждую заявку по установленному образцу присылать отдельным файлом на электронный адрес: Gordelena2009@yandex.ruдо 21.06.2022г.Контактные лица конкурса Сиразетдинова Римма Фаатовна (тел. 8 927 331-70-07); Мусабирова Лена Наильевна (тел. 8 919 149-72-96).Заявка в электронном виде обязательна.




Federal State Budgetary Educational Institution of Higher Education
Ufa State Institute of Arts named after ZagirIsmagilov
Open International Piano Course Festival Competition for Musicians of Various Specialties "Classics and New Age for Piano", dedicated of Cultural Heritage of the Peoples of World
FINANCIAL TERMS AND CONDITIONS
An organizational fee for participating in the competition of 500 rubles. from the participant
Payment is made before registration of participants with cash settlement at the institute's cash desk or online according to the details of the organization, after accepting the application.
JURY OF THE COMPETITION
The jury of the festival-competition is formed from the faculty of the department of the general piano course of the Ufa State Institute of Arts named after ZagirIsmagilov.dedicated to the 105th anniversary of the birth of ZagirIsmagilov
Founder:
Ufa State Institute of Arts named after ZagirIsmagilov, Department of the General Piano Course.
GENERAL PROVISIONS
The purpose of the 6th Open International Piano Festival-Competition is to draw attention to the piano course, determine its significance in the educational process, improve the quality of teaching, creative interaction and strengthen ties between musical educational institutions of the republic, regions of Russia and abroad. 2. The competition will be held June 24-25, 2022 in the Chamber Hall of the Ufa State Institute of Arts named after ZagirIsmagiova.
TERMS OF PARTICIPATION
Students of children's music, secondary special and higher educational institutions of the republic, regions of Russia and abroad, for which the piano instrument is not the main, can take part in the competition.
PROGRAM:
It is necessary to perform 2 different pieces, solo or in an ensemble, in three formats, to choose from: 1) Classics of the 17th-21st centuries; 2) Avant-garde (composers of the 20th-21st centuries; 3) original compositions, arrangements, transcriptions, soundtracks. The total duration of the sound is 10-15 minutes. (For the competition of videos made in 2022, references to the YouTube channel are accepted).
The competition is held in the following age categories:
I age group: DMSH, art schools.
II age group: students of schools, colleges, secondary special educational institutions.
III age group: students, undergraduates, graduate students of higher education.
IV age group: teachers.
FINANCIAL CONDITIONS The registration fee for participation in the competition is 350 rubles per participant. Payment is made before registration of participants in cash at the institute's cash desk or online using the organization's details, together with the application. 
REWARDING
The jury of the competition reserves the right to award not all the titles of laureates, to celebrate the performance of individual works with a special prize.
All participants of the festival-competition will be awarded diplomas.
According to the results of the festival-competition, a round table for teachers and a concert of festival winners will be held. Teachers of students-owners of the Grand Prix and laureate places are awarded letters of thanks.
* * * In case of adverse epidemiological situation) it is allowed to provide video recording of the participant's speech.
SAMPLE APPLICATION FOR PARTICIPATION IN THE FESTIVAL-COMPETITION:
1. Name, name of participant, age (original documents - birth certificate or passport - are presented at registration); Photo (of any jpeg format);
2. Full name of educational institution, address, tel ./fax;
3. Age group, department, course, main specialty;
4. F.I.O. teacher (completely); Comte. telephone;
5. Program (with indication of timing).
6. Participation format (in person/by video recording).
ATTENTION:
send each request according to the established template with a separate file to the email address: Gordelena2009@yandex.ru up to 21.06.2022. Contact persons of the competition SirazetdinovaRimmaFaatovna (tel. 8 927 331-70-07); Musabirova Lena Nailievna (tel. 8 919 149-72-96). The application in electronic form is mandatory.
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